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- projekt - 

PROTOKÓŁ NR VII/2019 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 14 czerwca 2019 roku 

 

VII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Elżbieta Regulska 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram VII sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada 

qworum,  jest władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę 

RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa  zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad . 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia umożliwiającego realizację zadania 

w ramach programu "Bezpieczna droga" pn. "Przebudowa wiaduktu drogowego nad 

autostradą A4 w km 151+774 w ciągu drogi powiatowej ul. Pszennej w miejscowości Ślęza 

wraz z budową chodnika dla pieszych na dojściu do obiektu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za 

wnioskiem przedstawionym przez pana Wójta  dotyczącym wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały? 

Wniosek przyjęto 12 głosami /12 obecnych. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za 

przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z poprawkami proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 11 głosami /12 obecnych (1 osoba nie brała udziału 

w głosowaniu) - przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad: 

 

1.Otwarcie VII Sesji Rady Gminy. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

5. Raport o stanie Gminy Kobierzyce za 2018 rok. 

5a. Debata nad raportem. 

5b. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania. 

6. Absolutorium dla Wójta Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu za rok 2018. 

6.1. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 2018. 

6.2. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji 

budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

6.3.  Przedstawienie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2018 przez 

Komisję Rewizyjną oraz opinie stałych Komisji Rady Gminy. 

6.4. Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2018. 

6.5. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego Wójta Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

6.6. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

6.7. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

6.8. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

6.9. Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

6.10. Podjęcie uchwały w zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za 

rok 2018. 

6.11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z 
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wykonania budżetu za rok 2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego dla Wrocławia – Krzyków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

umożliwiającego realizację zadania w ramach programu "Bezpieczna droga" pn. 

"Przebudowa wiaduktu drogowego nad autostradą A4 w km 151+774 w ciągu drogi 

powiatowej ul. Pszennej w miejscowości Ślęza wraz z budową chodnika dla pieszych na 

dojściu do obiektu". 

11. Interpelacje radnych. 

12.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

13. Zapytania radnych i sołtysów. 

14. Wnioski i sprawy różne. 

15. Komunikaty Przewodniczącej. 

16. Zakończenie obrad.                                                                 

 

Na salę obrad przyszedł radny Wiesław Muraczewski. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, 

które wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.4. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 

2/. 

 

Ad.5.  

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć przedstawił raport o stanie gminy za 2018 

rok. 

 

Ad.5a. 

Debata nad raportem. 
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Ad.5b. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest 

za udzieleniem votum zaufania Wójtowi Gminy Kobierzyce - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VII/150/2019 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.6.1. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 

2018. 

 

Ad.6.2. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

 

Ad.6.3. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Trojanowska- Zochniak odczytała pozytywną 

opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2018. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jarosław Zawisza 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Użyteczności Publicznej Czesław Stadnik przedstawił 

pozytywną opinię Komisji Użyteczności Publicznej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska Wiesław Muraczewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za rok 2018. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Szwed przedstawił 

pozytywną opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za rok 2018. 

 

Ad.6.4. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła sprawozdanie finansowe za 2018 rok. 

 

Ad.6.5. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Trojanowska- Zochniak przedstawiła opinię 

Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Wójta Gminy 

Kobierzyce za rok 2018. 

 

Ad.6.6. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Trojanowska- Zochniak przedstawiła wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 

2018. 

 

Ad.6.7. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2018. 

 

 

Ad. 6.8. 

Brak. 

 

Ad.6.9. 

Brak. 

 

Ad.6.10. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest 

za podjęciem uchwały - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr VII/151/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce 

za rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.6.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest 

za podjęciem uchwały - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VII/152/2019 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z 

wykonania budżetu za rok 2018. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Salę obrad opuściła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ogłaszam przerwę. 

 

PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady. 

Stwierdzam, że Rada ma quorum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego 

Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na wspólnym posiedzeniu komisji 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VII/153/2019 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego 

Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na wspólnym posiedzeniu komisji 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VII/154/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 



8 

 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego 

Komisji Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VII/155/2019 w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych 

kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego dla Wrocławia – Krzyków. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.10. 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas omówił projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z 

państwa radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Głos w dyskusji zabrał radny Wiesław Muraczewski, Radny Krzysztof Kmiecik, radny 

Jarosław Zawisza, Zastępca Wójta Piotr Kopeć. 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag 

- zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VII/156/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia umożliwiającego 

realizację zadania w ramach programu "Bezpieczna droga" pn. "Przebudowa wiaduktu 

drogowego nad autostradą A4 w km 151+774 w ciągu drogi powiatowej ul. Pszennej 

w miejscowości Ślęza wraz z budową chodnika dla pieszych na dojściu do obiektu". 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta. 

 

Ad.11. 

Brak 

 

Ad.12. 

Brak 

 

Ad.13. 

Radny Jarosław Zawisza poruszył temat opinii Rady Gminy Kobierzyce wyrażonej podczas 

sesji w dniu 31 maja br. na temat opracowania studium techniczno – ekonomiczno – 

środowiskowego dla rozbudowy drogi krajowej nr 8 na odcinku Kłodzko – Wrocław 

(Magnice) wraz z budową obwodnic miejscowości – etap II STEŚ. 

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć odczytał ankietę przygotowaną przez Urząd Gminy i 

przekazaną do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad /załącznik nr 3/. 

Sołtys wsi Pełczyce Tomasz Stalski odczytał oświadczenie /załącznik nr 4/. 

Poruszono również sprawy; 

1. Radny Andrzej  Krzesłowski – stare oznaczenia mostków na drodze Racławice Wielkie – 

Nowiny 

2. Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska- szykany i mijanka na ulicy 
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Kłodzkiej w Bielanach Wrocławskich 

3. Sołtys wsi Pustków Wilczkowski Damian Wrona  – niebezpieczne przejście dla pieszych 

przy szkole w Pustkowie Wilczkowskim, potrzeba ustawienia radaru 

4. Radna Anna Trojanowska-Zochniak – przejście dla pieszych w Bielanach Wrocławskich na 

ulicy Błękitnej 

 

Ad.14. 

Sołtys wsi Pełczyce Tomasz Stalski odczytał wnioski do radnego p. Adama Rasia. 

Radny Wiesław Szwed zgłosił tematy: 

1. Fontanna w Kobierzycach 

2. Reorganizacja ulicy Parkowej w Kobierzycach /kierunek jazdy/ 

 

Ad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała, że kolejna 

sesja Rady Gminy Kobierzyce odbędzie się 27 czerwca br.  

 

Ad.63. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie VII 

Sesji Rady Gminy. 

Sesja zakończyła się o godz.13.00 

Liczba załączników: 4.  

 

 

Protokołowała:                                                         Przewodnicząca  Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                       Elżbieta Regulska 

 

 

 

 


